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	1. 
	Is it eligible for non-profit organizations to apply?
	هل يحق للجهات غير الربحية التقديم؟

	YES, as long as you also meet all the other eligibility criteria.
	نعم، طالما أنك تستوفي جميع معايير الأهلية الأخرى.


	2. 
	If the company buys products from Jordan and sells them Outside of Jordan, will it be considered?
	إذا قامت الشركة بشراء منتجات من الأردن وبيعها خارج الأردن فهل تؤخذ الجهة في عين الاعتبار؟

	Exporting companies are eligible to apply as long as you also meet all the other eligibility criteria. Please check the eligibility criteria in the guidelines 
	الشركات المصدرة مؤهلة للتقديم طالما أنك تستوفي جميع معايير الأهلية الأخرى.
يرجى التحقق من معايير الأهلية في المبادئ التوجيهية


	3. 
	If an entity already applied, will it be considered after the eligibility amendment?
	إذا كانت المنشأة قد تقدمت بطلب بالفعل، فهل سيتم النظر فيه بعد تعديل الأهلية؟

	Yes, it will be considered. There have been no changes to the application form. Applicants who pass the first evaluation round will be asked to share their financial statements from 2021-2023
	نعم سيتم النظر فيه. لم تكن هناك تغييرات في نموذج الطلب. سيُطلب من المتقدمين الذين اجتازوا جولة التقييم الأولى مشاركة بياناتهم المالية من 2021-2023


	4. 
	Do the activities have to involve a production process, or can they include softer activities?
	هل يجب أن تتضمن الأنشطة عملية إنتاج، أم يمكن أن تتضمن خدمات اخرى؟

	Please refer to Section 4: Applicants Profile and Eligibility and Section 7: Eligible Activities and Costs in the Guidelines for Applicants.
	برجاء الرجوع إلى القسم 4: ملف المتقدمين وأهليتهم والقسم 7: الأنشطة المؤهلة والتكاليف في الإرشادات الخاصة بمقدمي الطلبات.


	5. 
	If an enterprise is registered by the end of 2022 and starts to generate revenue in 2023, will it be considered?
	إذا تم تسجيل المنشأة بنهاية عام 2022 وبدأت في تحقيق إيرادات في عام 2023، فهل سيتم أخذها في الاعتبار؟

	The requirement is as follows: having between 10,000 and 1 million JOD per year revenue (2021-2023) for at least 1 year
	المتطلبات هي كما يلي: أن يكون لديك إيرادات تتراوح بين 10,000 و 1 مليون دينار أردني سنوياً (2021-2023) لمدة سنة على الأقل


	6. 
	If the revenue was below 10,000 JD in 2022 but exceeded 10,000 JD in 2023, will it be considered?
	لو كانت الإيرادات أقل من 10,000 دينار عام 2022 وتجاوزت 10,000 دينار عام 2023 فهل يؤخذ في الاعتبار؟

	The requirement is as follows: having between 10,000 and 1 million JOD per year revenue (2021-2023) for at least 1 year
	المتطلبات هي كما يلي: أن يكون لديك إيرادات تتراوح بين 10,000 و 1 مليون دينار أردني سنوياً (2021-2023) لمدة سنة على الأقل


	7. 
	Will it be considered if the entity is not situated in the Mafraq governorate?
	هل سيتم اخذ الطلب في عين الاعتبار في حال عدم وجود الجهة في محافظة المفرق؟
	It is not mandatory, but the prioritization follows the key points as per the guidelines: 

The following enterprises will be prioritized in the selection: 
• working in the solid-waste and organic waste sectors contributing to resource efficiency
•based or initiated in the Governorate of Mafraq and/or work in the Governorate of Mafraq will be considered a priority for this call.
•not having received any EU funding in the past

	إنه ليس إلزاميًا، ولكن تحديد الأولويات يتبع النقاط الرئيسية وفقًا للإرشادات:

سيتم إعطاء الأولوية للشركات التالية في الاختيار:
• العمل في قطاعي النفايات الصلبة والنفايات العضوية مما يساهم في كفاءة استخدام الموارد
•المقيم أو المبتدأ في محافظة المفرق و/أو العمل في محافظة المفرق سيعتبر من أولويات هذه الدعوة.
• عدم تلقي أي تمويل من الاتحاد الأوروبي في الماضي




2

